
Referat styremøte 16. desember 2024 kl 19.30
Stad: Klubbrommet
Møtte: Liv jorunn, Marit, Oda, Lilly, Anna, Linn og Edle.

Sak Type Beskriving Løysing Ansvar Vedtak

1. Økonomi Ca 256.500 på
sparekonto
ca 18.000 i renter
Ca 170.000 på drift når
alle kaker er betalt

Ca 30.000 i forfall

Totalt ca 400.000,- til
årsskifte

Neste store utgifter i
2025 er grunnleige kr ?
og lån ridehall ca
110.000

Holde mest mulig
på sparekonto for
mest mulig rente

Jobbe vidare for å
få inn pengar via
søknader,
kurs/treningar, div
arrangement osv

Linn

Alle

2. Stall og hall - Sjå gjennom
kontraktene stall,
framleige stall og
anlegg

- Sjå på kontrakt
leige av
klubbvogn

Diskutere bruken
av resterande 200
000 frå
Sparebankstiftiga
(200 000 til
snøfangarar, blir
montert til våren)

- kum
mellom
stall og
paddockar.
Mykje regn.

Stallen lek
igjen. Fleire
plassar.

Linn legg inn
kontonr i dei
ulike
kontraktene.

3. Gjestestall - Lek inn ein god
del vatn ved regn

- Avslutte
rosettsalg

- Dei som har
vogn der betale
kr 125 pr mnd
2024?

- Utleigd ei boks
frå ca 21.
desember til

Rosettsalet er
avslutta og Edle
har laga plakatar.

125kr/mnd i leige
for vogn i
gjestestallen ut
2024.

Hesten kjem 21.
desember. Får stå
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beitesesong til
Marianne og
Hedda

gratis ut året, og
startar å betale frå
1. januar 2025.

Travelt med
mange hestar
som kjem til
anlegget, ikkje
ryddar etter seg,
mm.

Vi må få
klokkeslett mm frå
Hillestad, når ho
skal låne hallen til
mønstring.

Ta inn ein fast
sum frå
behandlarar, slik
at vi slepp å ta inn
frå kvar enkelt?

Vil ikkje ha
framande hestar
på stallgangen.
Dei må låne boks
om det vert
behandla i
vaskespiltet.

4. Datoar stemne
2024!

D-dressur
5.-6. april
13.-14. september
Innsendt innan
28. oktober og OK

DP køyrestemne
på våren.

Vi byttar den
første helga
til 12.-13.
april, pga
krasj med
ryttertinget.
Dommar og
steward er
positive til
bytte.

Køyrestem
ne 18.
mai.
eindagers.
Harald kan
bygge/dø
mme og ta
med
hengaren.
Janne er
backup.
Anna spør
om
dressurdo
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mmar til
september
..

5. Grunnvarme
Hillestad

Må ha
meir info
før vi kan
ta stilling til
dette.

6. Forsikring Der er ei forsikring for
barn og unge til 13 år
via NIF:
https://www.idrettsforbu
ndet.no/klubbguiden/drif
te-et-idrettslag/okonomi/
forsikring/
Forsikringane vi har i
dag er via Eika:
- Landbruks
driftsbygning ridehallen
og stallen

- Landbruks og
arbeidsmaskin
traktoren

- Næringsforsikrin
g

Ser ikkje ut for at
vi har
underslagsforsikri
ng?

Edle spør
Eika, og
sjekkar
med
Gjensidige
for å sjå
om det er
rimelegare
. Vi må ha
underslags
forsikring.

7. Politiattestar Nytt og sikrare system
for politiattestar

Kjem meir info
etter kvart.

8. Utleige av
hallen til
Gjetarhundlag

Forslag: 500 kr pr kveld
(3 timar)
Helg?

Mest aktuelt på
helg? Då kan folk
ri før/etter.Ev på
ukurante tidspunkt
på vekedagar?
1000 kroner per
gang.

Vi seier nei
for no. Hallen
er så mykje
brukt av
medlemmar,
og helgane
er mykje
opptatt til
kurs.

9. Evaluering av
julebord 13.
desember

Kunne lagt ut
datoen tidlegare,
slik at folk ikkje la
andre planar. Men
det var kjekt. 10

https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/drifte-et-idrettslag/okonomi/forsikring/
https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/drifte-et-idrettslag/okonomi/forsikring/
https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/drifte-et-idrettslag/okonomi/forsikring/
https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/drifte-et-idrettslag/okonomi/forsikring/
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møtte. Kan legge
det tidlegare
neste år?

10. Evaluering av
juleavslutning
juniorar 3.
desember

Burde vore lagt ut
tidlegare, men
vanskar med å få
tak i hestar. Må
planlegge nøyare
på styremøta,
sjølv om ein ikkje
får avklart med
hestar med ein
gang. Må alltid ha
ein
“instruktør”-perso
n, som tek imot
barna.

11. Evaluering av
bruktmarknad
24. november

Litt lite folk denne
gangen. Mange
var vekkreist. Vart
etterspurt til våren
igjen.

12. Evaluering av
kurs med
Hillestad 4. des

Tente kring 6.000
kr. Mange møtte i
varmerommet og
ein god del kjøpte
sendinga. Kjekt at
vi kunne ha dette
på anlegget.

13. Nytt styre Kven vil fortsette i styret
til neste år?

Edle, Linn
fortsetter (ikkje på
val). Oda, Liv
Jorunn, Lilly,
Anna, Ida Kristine
vil fortsette. Marit
kan sitte eller gi
frå seg plassen.
Åse?

Liv Jorunn
sender ut
epost til alle
medlemmane
og spør om
nokon vil
vere med i
styret 2025.

14. Nytt styremøte 27. januar.


